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Do půlky září chce Akademický senát Lékařské fakulty Ostravské univerzity (OU) vyřešit
současnou krizovou situaci,  kdy  fakultu vedou dva děkani.  Původně chtěli  o  děkanovi
rozhodnout  senátoři  už  toto  pondělí  na mimořádném zasedání,  nakonec to neudělali.
Znovu se sejdou v září. „Rektor OU Jan Lata totiž senátory upozornil, že nebyla dodržena
pravidla jednacího řádu, takže jejich rozhodnutí by bylo napadnutelné. Senátoři se proto
shodli, že zasedání posunou tak, aby bylo v souladu s jednacím řádem a sejdou se do
poloviny září znovu,“ vysvětlil předseda Akademického senátu LF OU Igor Dvořáček. Celý
problém tkví v tom, že děkan Pavel Zonča, který byl z funkce odvolán na podzim roku
2016, se obrátil na soud s tím, že jeho odvolání doprovázela procesní chyba. A soud mu
dal za pravdu. Jenže OU již do funkce jmenovala nového děkana Arnošta Martínka. Po
rozhodnutí soudu proto rektor OU předběžným opatřením uložil Zončovi, aby se dočasně
zdržel své funkce děkana, než senát znovu zasedne a vše vyřeší.  „Bohužel  pan docent
Zonča i  toto  rozhodnutí  rektora  právně napadl  a  chce se za každou cenu co nejdříve
dostat zpět do čela fakulty. Zejména mezi zaměstnanci fakulty panuje silný strach z jeho
návratu i obavy z okamžitých výpovědí. Situace je opravdu vyhrocená,“ uvedl Dvořáček.
„Mrzí mě, že se fakulta dostala do tak vyhrocené situace, která je v médiích prezentována
jako osobní spor mezi lékaři a vzájemné vyřizování účtů. S tím absolutně nesouhlasím. V
celé věci jde jen o naše studenty, tedy budoucí lékaře a zdravotníky, kteří zdejší napjatou
atmosféru sledují  s  rostoucími obavami.  A také o zaměstnance fakulty,  kteří  vynaložili
mnoho  sil  a  energie,  aby  z  ní  vybudovali  kvalitní  vzdělávací  pracoviště,“  zdůraznil
Dvořáček.


